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PROTOKÓŁ Nr   104/2005 
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 

w dniu 14 pażdziernika  2005r. 
 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ pięciu członków komisji ( wszyscy obecni  ) 
b/ Marek Malinowski – Skarbnik Gminy 
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Zatwierdzenie porządku obrad. 
4. Opiniowanie uchwał na sesję 19.10.2005r. 
5. Sprawy bieżące. 

 
Przebieg posiedzenia: 
 
Ad 1-3 
 
Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja  przyjęła protokół z posiedzenia z dnia 
23.09.2005r. oraz zatwierdziła porządek obrad. 
Przewodnicząca Komisji przedstawiła wnioski z protokołu z dnia 16.09.2005r. zwracając 
szczególną uwagę na dokończenie remontu stołówki w Gogolewie. 
 
Ad 4. 
 
 Skarbnik Gminy poinformował, że z porządku obrad sesji zostanie zdjęta uchwała 8”i” 
dot. udzielenia pomocy rzeczowo – finansowej Stowarzyszeniu „SPERANDA”- to pieniądze 
z rezerwy ogólnej na nieprzewidziane wypadki – usuwanie skutków klęsk żywiołowych.  
 
8 „g” – w sprawie wyboru Banku. Bank PKO BP otrzymał 48,23 punkty, Bank Spółdzielczy 
w Ustce 91,5 punktów.  Na 9 kryteriów wygrał Bank Spółdzielczy. Umowa z Bankiem 
Spółdzielczym w Ustce zostanie zawarta na okres 5 lat.  
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
8”h” – w sprawie zaciągnięcia kredytu – termin płatności trzech programów (Ośrodek 
Zdrowia w Budowie i Borzecinie oraz most w Skarszewie ) przypada na listopad. 
Poinformował, że rezygnujemy z Pożyczki w Banku Gospodarstwa Krajowego. Skorzystamy 
z Usług Banku Spółdzielczego w Ustce zaciągając debet.  
Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie.   
   
Przewodnicząca J. Karaś prosiła Pana Wójta o sfinansowanie remontu stołówki w Gogolewie 
– koszt 10 tys. zł.  
Wójt poinformował, że do MEN-u został napisany wniosek i jeżeli zostanie zatwierdzony 
pozytywnie to 10 tys. zł. zostanie przeznaczone na remont stołówki w Gogolewie. 
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Pan E. Dańczak przedstawił Plan nabywania, zbywania i zamiany nieruchomości na terenie 
Gminy Dębnica Kaszubska. Poinformował, że ARN przekazała 129 pozycji: działki, drogi i 
mieszkania. Komisja zapoznała się z przyjętym przez Naszą Gminę mieniem  - analizując 
wykaz. 
Plan nabywania, zbywania i zamiany został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Ad 5. 
 
Kolega Krzysztof Olech zaproponował, aby na zajęciach z ekologii wpajać dzieciom, że 
opakowania plastikowe przed wrzuceniem do koszy należy zgniatać. 
 
Na tym protokoł zakończono.      
                                                                                                        Przewodnicząca 
                                                                                                 Komisji Kultury, Oświaty, 
                                                                                                       Sportu i Turystyki 
 
                                                                                                            Jadwiga Karaś 

 


